

«РИ» № 2/2012

Тема номера: Путешествие из Петербурга в Москву. по страницам журнала «Русское Искусство»

Theme of the issue: Journey from Petersburg to Moscow. On the pages of the “Russian Art” magazine

Анна Чудецкая

**«Книга художника»: предмет
благородной страсти**

С 1 февраля по 25 марта 2012 года в ГМИИ им. А.С. Пушкина (Отдел личных коллекций) прошла выставка «Книга художника / Livre d’Artiste. Испанская коллекция. Пикассо, Дали, Миро, Грис, Тапес, Клаве. Из собраний Георгия Генса и Бориса Фридмана». Настоящая статья посвящена раритетам, представленным на этой выставке и освещающим творчество знаменитых художников XX века под новым углом зрения.

Anna Chudetskaya

**Livre d’Artiste – Object of a Noble
Passion**

The department of private collections of Moscow’s A.S. Pushkin Museum of Fine Arts held from 1 February to 25 March 2012 an exhibition entitled “Livre d’Artiste. The Spanish Collection: Picasso, Dali, Miro, Gris, Tapias, Clave. From the Collections of Georgi Gens and Boris Fridman”. This article is devoted to the rarities presented at that exhibition which showed the work of famous XX century artists from a new angle.

Russian source